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               Zápisnica  z mimoriadneho rokovania Miestneho zastupiteľstva  

                                Mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves  

                                                 dňa 22.októbra 2021 

 

Miestne zastupiteľstvo sa uskutoční  video konferenčným hovorom cez aplikáciu zoom 

 

Začiatok  : 8:00 hod                                                                      Koniec :   8:30 hod 

 

Začiatok rokovania otvoril starosta MČ Bratislava- Devínska Nová Ves pán Dárius KRAJČÍR . 

Konštatoval, že k video hovoru sa pripojilo 10  poslancov  MZ je uznášania schopné.  

 

Prítomných :   10  poslancov                                                  Ospravedlnení : Tittel, Kovarik 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu programu :    

 

Hlasovanie :  

Prítomní :                          Za                            Proti                      Zdržal sa                         Nehlasoval  

       9                                   9                                0                                0                                         0 

 

 

Bod č. 1 ) Voľba členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

 

 

Návrhová komisia :   Mgr. Miroslav ANTAL ,Mgr. Rastislav Tešovič, , Mgr. Lenka Hlaváčová 

Overovateľ zápisnice : Mgr. Beata Janatová , Bronislava Kraváriková  

Zapisovateľka : Zdenka Paďourová  

 

Zastupiteľstvo je uznášania schopné. 
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Hlasovanie :  

Prítomní :                          Za                            Proti                      Zdržal sa                         Nehlasoval  

       9                                   9                                0                                0                                         0 

 

 

 

Bod č. 2 )   Návrh na schválenie Dodatku k Zmluve o spolupráci č .MAGSP 2000031 zo dňa 2.11.2020 

na predĺženie termínu ukončenia rekonštrukcie budovy Klubu dôchodcov v MČ Bratislava-Devínska 

Nová Ves 

 

Starosta : Čo sa týka bodu č. 2 , tak v dôvodovej správe máte uvedené dôvody  z akých predkladáme 

tento materiál. Pre informáciu - včera bol tento Dodatok k zmluve schválený aj zo strany Hl. mesta SR 

Bratislavy , na rokovaní Mestského zastupiteľstva. Hlavné dôvody sú samozrejme predmet verejného 

obstarávania , napríklad problémy spojené z dodávkou materiálu, ktoré spôsobil Covid a pre nás je 

podstatné, že budeme môcť pokračovať v rekonštrukcii za dohodnutých podmienok aj s hlavným 

mestom. Tak ako som povedal, zo strany magistrátu tento Dodatok bol schválený aj akceptovaný 

a tým pádom z našej strany by malo ísť o ratifikáciu. Materiál bol prerokovaný na Komisii  legislatívy a 

financií. Členovia sa mali možnosť s ním oboznámiť.  

Rozprava :  

Poslanec Žatko : V prvom rade chcem veľmi pekne poďakovať pani Mgr. Dargajovej za veľmi kvalitne 

pripravený materiál . Oceňujem to. Čo sa týka tej vecnej problematiky, tak ma skutočne mrzí, že sa 

rekonštrukcia Klubu dôchodcov tak naťahuje, ale v dôvodovej správe sú uvedené objektívne príčiny. 

Ja to akceptujem a budem hlasovať za predložený návrh . Zároveň Vás chcem požiadať pán starosta , 

aby ste si túto akciu zobral tak trošku za srdce a aby ste sa snažili dosiahnuť, aby čo najskôr bola 

dotiahnutá do konca. Aby naši dôchodcovia mali konečne zase dôstojný priestor na to, kde sa budú 

môcť stretávať.  

 Starosta : Je to moja srdcovka od začiatku a tiež ma mrzí to natiahnutie, ale sú tam objektívne  

príčiny, ktoré sú pochopiteľné a rovnako som rád , že sa nám podarilo komunikáciou s Magistrátom 

nachystať tak kvalitný materiál. Kolegyne z úradu na tom usilovne pracovali tak, ako bolo spomenuté.  

Poslanec Antal : Ja by som iba jednou vetou chcel poprosiť aj z hľadiska toho, že sa predlžuje termín, 

čo je samozrejme pochopiteľné a vychádza to z tých dôvodov. Chcel by som požiadať, aby aj zo strany 

zamestnancov Miestneho úradu bol zvýšený dozor pri realizácii a rekonštrukcii z hľadiska problémov , 

ktoré tam boli v minulosti. To sa dotýkalo hlavne tých prác, ktoré boli vykonávané po stanovenom 

čase a počas víkendov. Všetci tomu rozumieme. Len teda, aby tam bola nejaká tá symbióza medzi 

ľuďmi, ktorí bývajú okolo. Pre nás je to mimoriadne dôležité, aby sa tá rekonštrukcia čím skôr 

uskutočnila. 

Starosta : Áno, zintenzívnili sme aj kontrolu, viacej komunikujeme so stavebným dozorom, ktorý je 

tam na mieste . Dohľadové centrum tiež okamžite reaguje na podnety občanov a kontaktuje 

kompetentných. Ak dostaneme informáciu, riešime to obratom. Je to vidieť aj podľa tých sťažností. Je 
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ich podstatne menej a sú také drobnejšie. Snažíme sa, aby neboli žiadne. Myslím si, že to bude OK. 

Ten termín je naddimenzovaný a budeme robiť všetko pre to, aby  sme čo najskôr mohli otvoriť 

budovu a dať ju do užívania . Čaká nás zima a budú sa robiť najviac interiérové práce. Bude to aj 

menej rušiť a dúfame, že sa dostaneme do finále.  

 

UMZ 80 /10/2021 

Hlasovanie :  

Prítomní :                          Za                            Proti                      Zdržal sa                         Nehlasoval  

     10                                 10                                0                                0                                         0 

 

 

Bod č. 3 ) Rôzne:  

            K bodu sa neprihlásil nikto z poslancov.  

 

Starosta : Nakoľko sa v bode rôzne nikto nehlási, ukončujem toto mimoriadne zastupiteľstvo a teším 

sa na nasledujúce  komisie, kde máme množstvo tém , aj na nasledujúce riadne zastupiteľstvo . 

Dúfam, že sa podarí rokovať prezenčne, ale sme pripravení aj na online. Uvidíme, čo nás čaká. 

Ďakujem veľmi pekne, prajem všetkým príjemný piatkový zvyšok dňa .    

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Mária KOPRDOVÁ                                                               Dárius KRAJČÍR  

    prednostka MÚ                                                                                      starosta MČ  

Bratislava- Devínska Nová Ves                                                    Bratislava-Devínska Nová Ves 
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Overovatelia zápisnice :                                   Mgr. Beata JANATOVÁ              ................................... 

                              

                                                                            Bronislava KRAVÁRIKOVÁ       .................................... 

 

 

 

 

                                                                                 Zapísala : Zdenka Paďourová  


